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ZAPISNIK 
SA 20. SJEDNICE VMO PEĆINE 

20. sjednica VMO Pećine održana je 19. ožujka  2025. (srijeda) s početkom u 17:00 sati u 
prostorijama MO Pećine, Janka Polića Kamova 73 A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Željko Ševerdija, predsjednik VMO 
- Dubravka Travalja, zamjenica predsjednika VMO 
- Vlasta Pesaresi-Grabovac, članica VMO 
- Sanjin Kuljanić, član VMO 
- Ivan Lucić, član VMO 
- Anita Bistričić, tajnica MO 

 
 Usvajanje zapisnika sa 19.  sjednice VMO Pećine održane 13. veljače 2025. godine 
    ● Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO  Željko Ševerdija i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 
 
1. Obavijest Upravnog odjela za poslove Gradonačelnika, Gradskog vijeća i mjesnu                     

samoupravu o zaprimanju prijedloga za uređenje i održavanje objekata komunalne infrastrukture 
za 2026. godinu – info o zaprimljenim prijedlozima 

2.  Dogovor oko predstojećih programskih aktivnosti Vijeća mjesnog odbora – Veseli Uskrs i Dani    
mjesnog odbora 

3.   Razmatranje zamolbe Sportsko ribolovnog društva Viktor Lenac za odobrenje održavanja klupskog 
natjecanja u udičarenju 

4.   Razmatranje zahtjeva gospodina Željka Stanina za odobrenje korištenja prostora Mjesnog odbora 
za igranje stolnog tenisa, uz razmatranje mogućnosti korištenja uz naknadu ili kao dio programa 
bez naknade. 

5. Razno 
           A)   Zamolba građana za sanaciju plaže od poteza Lučice – Plaža Četvorka do Ružičevog, 

uključujući popravak tuša i nasipavanje plaže. 
           B)   Informacija o obavljenim radovima farbanja u prostoru Mjesnog odbora Pećine 
           C)   Informacija o postavljenom kontejneru u neposrednoj blizini lučice Viktor Lenac. 
 
 
 



Dnevni red je jednoglasno usvojen bez primjedbi.  
 
 
AD 1. 
Grad Rijeka raspisao je Javni poziv namijenjen svim građanima za predlaganje projekata uređenja i 
održavanja komunalne infrastrukture za koje građani smatraju da ih je potrebno provesti na području 
kvarta, odnosno mjesnog odbora u kojem žive. Prijedlozi se zaprimaju do 28. ožujka 2025. godine .             
Tajnica Mjesnog odbora Pećine, Anita Bistričić izvijestila je vijećnike  o pristiglim prijedlozima.  
Vijeće Mjesnog odbora Pećine razmotrilo je pristigle prijedloge te je odlučeno da će svi prijedlozi biti 
objedinjeni, a konačna odluka bit će donesena nakon što svi prijedlozi budu zaprimljeni. Također, 
utvrđeno je da dio prijedloga ne spada u okvire Malih komunalnih akcija, te su isti proslijeđeni 
nadležnim institucijama za daljnje postupanje. 
 
Zaključak:  
     ● Vijeće mjesnog odbora Pećine primilo je informaciju o pristiglim prijedlozima za uređenje 
i održavanje komunalne infrastrukture.  Konačno razmatranje prijedloga biti će obavljeno nakon 
isteka roka za zaprimanje prijedloga, 28. ožujka 2025.   
 
AD 2. 
Tajnica Mjesnog odbora Pećine, Anita Bistričić izvijestila je vijećnike o predstojećim programskim 
aktivnostima vijeća:  
 
● Program "Veseli Uskrs" 
Voditeljica programa bit će gospođa Eda Jozipović, profesorica Likovne umjetnosti iz Osnovne škole 
Pećine, a djeca iz vrtića Veseljko sudjelovat će u likovnoj radionici na temu Uskrsa pod mentorstvom 
osnovnoškolaca. Program će se održati 14. travnja 2025. godine u prostoru Mjesnog odbora Pećine.  
 
Program „Veseli Uskrs“ sastojat će se od dva dijela. Prvi dio odvijat će se u prostoru Mjesnog odbora 
Pećine, dok će drugi dio biti realiziran u Vrtiću Veseljko. U svrhu provedbe radionice, Mjesni odbor će 
osigurati odgovarajući materijal za izradu tematskih likovnih radova na temu Uskrsa, čime će djeca, u 
suradnji s osnovnoškolcima, imati priliku obogatiti svoje kreativne aktivnosti i unaprijediti svoje likovne 
vještine. 
 
● Edukativna šetnja "Dani mjesnog odbora Pećine" 
Šetnju će voditi gospodin Theodor de Canziani, a tema će obuhvatiti  plaže Gellettichevo, Hühnovo, 
Dworski, Ciottievo, Ruzicevo, Gattievo, Podhorsky, Preissler Richtmannovo, Müllerovo i Grcevo. 
Šetnja će se održati dana 23. svibnja 2025. godine s početkom u 18:00 sati. 
 
● Polaganje vijenaca povodom Dana oslobođenja Pećina i Sušaka 
U suradnji s Udrugom antifašističkih boraca i antifašista grada Rijeke, 17. travnja 2025. godine bit će 
organizirano polaganje vijenaca povodom Dana oslobođenja Trsata i Sušaka od fašizma, uz poziv za 
zajedničko obilježavanje predstavnicima Mjesnog odbora Centar-Sušak. 
 
● Postavljanje filatelističke izložbe  
Povodom Dana oslobođenja Pećina i Sušaka organizirat će se filatelistička izložba s markama i 
kuvertama antifašističke tematike u suradnji s UABA-om Rijeka. Izložba će se održati u prostoru 
Mjesnog odbora Pećine, a točan datum i detalji bit će naknadno dogovoreni. 
 
Zaključak 
     ●Vijeće Mjesnog odbora Pećine jednoglasno je podržalo dogovorene termine za realizaciju 
programa "Veseli Uskrs" i "Dani mjesnog odbora Pećine". 
 
AD 3.  
Vijeće Mjesnog odbora Pećine razmotrilo je Zamolbu Sportskog ribolovnog kluba Viktor Lenac za 
odobrenje održavanja klupskog natjecanja u udičarenju na području sportske luke „Grčevo“. Nakon 



razmatranja, Vijeće je suglasno s korištenjem okolnog prostora i akvatorija sportske luke “Grčevo“ za 
vrijeme natjecanja, budući da same prostorije  SRK-a neće biti u upotrebi zbog procesa dobivanja nove 
koncesije. Međutim, Vijeće je naglasilo da nije ovlašteno za davanje predmetnog odobrenja, odnosno 
suglasnosti te je uputilo SRK da se obrati nadležnim tijelima za ishođenje odgovarajućih suglasnosti 
za održavanje natjecanja. 
 
Zaključak:  
     ● Vijeće Mjesnog odbora Pećine primilo je Zamolbu Sportskog ribolovnog kluba Viktor 

Lenac za odobrenje održavanja natjecanja na području sportske luke „Grčevo“. Vijeće 
jednoglasno prihvaća zahtjev na način da podupire održavanje natjecanja uz napomenu da 
nije ovlašteno za izdavanje predmetnog odobrenja. 

 
 AD 4.   
Tajnica Anita Bistričić izvijestila je vijećnike da je gospodin Željko Stanin uputio zahtjev za odobrenje 
korištenja prostora Mjesnog odbora za igranje stolnog tenisa. Vijeće je predložilo da se ove aktivnosti 
uključe u okviru programske aktivnosti Vijeća "Turnir u stolnom tenisu". Prema Odluci o davanju na 
privremeno ili povremeno korištenje poslovnog prostora u objektima mjesne samouprave u vlasništvu 
Grada Rijeke, prostor se može koristiti 4 sata mjesečno bez naknade na temelju sudjelovanja  u 
realizaciji programske aktivnosti. 
 
 Zaključak:  
     ● Vijeće Mjesnog odbora Pećine jednoglasno je usvojilo prijedlog te daje pozitivno mišljenje 
gospodinu Željku Staninu za korištenje prostora Mjesnog odbora bez naknade u svrhu 
provođenja programske aktivnosti "Turnir u stolnom tenisu", u trajanju od 4 sata mjesečno. 
 
Ad 5. 
A) Zaprimljena  zamolba građanke u vezi s potrebom sanacije plaže na Pećinama, uključujući 

popravak tuša i nasipavanje plaže. 
 

Tajnica Anita Bistričić izvijestila je vijećnike da je zaprimljena zamolba građanke, kojom se ukazuje na 
potrebu sanacije plaže na Pećinama, uključujući popravak tuša i nasipavanje plaže u potezi od Lučice 
– Plaža Četvorka do Ružičevog, koja je značajno oštećena uslijed djelovanja vjetra. Vijećnicima je 
upućen prijedlog za razmatranje mogućnosti uključivanja tih radova u plan sanacije za ovu godinu, 
kako bi se osigurala dugoročna očuvanost i funkcionalnost ove ključne turističke lokacije. 
 
Zaključak: 
      ● Vijećnici su jednoglasno podržali zamolbu građanke i suglasni su da se uputi dopis 
Odsjeku za zajedničke komunalne djelatnosti, s nalogom za provedbu sanacije plaže i izvođenje 
potrebnih radova. 
 
B) Informacija o obavljenim radovima farbanja u prostoru Mjesnog odbora Pećine: 

 
U sklopu redovnog održavanja objekta Mjesnog odbora, kojim gospodari Upravno tijelo Grada Rijeke, 
izvršeni su djelomični radovi farbanja zidova dvorane. Preostali radovi, uključujući farbanje preostala 
tri zida dvorane i vanjske fasade, bit će završeni prije svibnja. 
 
Zaključak:  
     ● Vijećnici su primili na znanje informaciju o obavljenim radovima farbanja u prostoru 
Mjesnog odbora Pećine te su suglasni da će preostali radovi biti završeni u predviđenom roku, 
prije svibnja. 
 
C) Informacija o postavljenom kontejneru u neposrednoj blizini lučice Viktor Lenac. 

 



Zaprimljena je prijava građana u vezi s postavljanjem kontejnera na prostoru kod lučice na plaži 
Grčevo. Prema dostupnim informacijama od građana kontejner je navodno postavljen bez odobrenja 
na javnoj površini. 
 
Zaključak:  
    ● Vijeće je primilo informaciju na znanje te se jednoglasno složilo da se uputi dopis 
Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet u svezi postavljenog kontejnera. 
 
 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:          Predsjednik VMO Pećine: 
 
 
                        Anita Bistričić                                                              Željko Ševerdija 

 


